
樂善堂楊仲明學校  (通吿 20067) 

 
有關「非華語學生課前中文能力提升班」事宜 
 
親愛的家長：  
 

本校為非華語學生申請的非華語學生中文學習支援計劃已獲教育局撥款，所有符合
資格的學生可免費參加。「非華語學生課前中文能力提升班」主要目的是為學生建立良
好的中文基礎，讓他們可以順利應付日常課堂上的學習。有關詳情如下：  
1. 上課日期: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

請家長填妥回條，於 10 月 5 日 (星期一 )或以前交回班主任辦理。如有查詢，歡迎
致電 2755 9195 與尤愷琳老師聯絡。  

校長 

 

 

2020 年 9 月 29 日 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 
回  條 （樂善堂楊仲明學校  通告 20067 /琳 1007） 

 

蕭校長﹕ 

□  本人同意*小兒/小女參加「非華語學生課前中文能力提升班」 

  上學安排：□家長陪同回校   □乘坐校車   □自行上學 

□ 本人不同意*小兒/小女參加「非華語學生課前中文能力提升班」 

家長簽署﹕           

聯絡電話﹕           

學生姓名﹕       (   ) 

班  別﹕    年級   班 

*請刪除不適用者 日  期﹕2020 年   月     日 

 

2020-2021 非華語學生課前中文能力提升班 

日 期︰ 月份 一至三年級 
星期一(課前) 

四至六年級 
星期五(課前) 

10 19 23, 30 
11 2, 23, 30 20 
12 7, 14, 21 4, 11, 18 
1 18, 25 22, 29 
2 1, 22 5, 26 
3 1, 8, 29 5, 12, 26 
4 12, 19, 26 16, 23 
5 3, 10, 17 7, 14, 21 

時    間︰ 半日上課：07:40-08:10 / 全日授課：07:50-08:25 
活動地點︰ 本校課室 
負責老師︰ 尤愷琳老師 

2. 費用： 全免 
3. 備註： 3.1 如香港天文台發出紅色或黑色暴雨警告、懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號，

又或教育局宣佈所有學校停課，是日課程將會取消，校方不再作通知。 
 3.2 學生必須遵從老師教導及依時出席，並成全期習，如因病缺席請假，必須通知

負責老師。 
 3.3 如乘搭校車者，早上校車服務照常。 
 3.4 課程舉行時間如有需要改動，將另行通知。 
 3.5 

 
3.6 

請將上列上課時間表剪下，並張貼於家課冊「各項活動時間表」(P.52-53)上， 
以提醒  貴子弟上課日期。 
因應疫情關係，如教育局未容許恢復面授活動，活動將會暫停，開始日期將另
行通知。 



L.S.T. Yeung Chung Ming Primary School (Notice 20067) 

 
Enhancement Class for Non-Chinese Speaking Students (Before-school) 
 
Dear Parents, 
 

Our school is granted a fund from the Education Bureau for non-Chinese Speaking Students. All 
eligible students can join free of charge. This program aims to foster a foundation for Chinese learning 
so that they can have better capability to deal with their daily learning at school. The details of the 
program are as follows: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Parents please fill in the reply slip and return it to your class teacher on or before 5th October 
2020 (Mon). For any enquiry, please contact Miss Yau Hoi Lam at 2755 9195. 
 

Principal 

29th September 2020 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reply Slip (L.S.T. Yeung Ching Ming Primary School  Notice 20067 /琳 1007) 
 

Dear principal, 

 My son/daughter *would like to join the class. Arrangement for coming to school: 

          Brought by Parent       Come to school on their own      By school bus 

 My son/daughter *will not be joining the class 
 

Parent’s Signature:                          

Contact Number:                          

Student Name:                  (     )  

Class:                          

*Please delete the inappropriate one                        Date:                          

2020-2021 Enhancement Class for Non-Chinese Speaking Students (Before-school) 

Date Month P.1-P.3 students 

Monday (Before-school) 

P.4-P.6 students 

Friday (Before-school) 

10 19 23, 30 

11 2, 23, 30 20 

12 7, 14, 21 4, 11, 18 

1 18, 25 22, 29 

2 1, 22 5, 26 

3 1, 8, 29 5, 12, 26 

4 12, 19, 26 16, 23 

5 3, 10, 17 7, 14, 21 

Duration Half school day 07:40-08:10 / Full day：07:50-08:25 

Venue Classroom 

Teacher in charge Miss Yau Hoi Lam 

Remarks: 1.1 The activity is free of charge. 
 1.2 If the Education Bureau announces the suspension of all classes and/or RED/BLACK 

rainstorms and/or Tropical Cyclone warning signal No.8 or above are issued, classes of 
that day will be delayed. As such, there will be no further notice. 

 1.3 Students should comply with teacher and attend the classes on time. Students who 
cannot attend the class or have a sick leave should submit a written notice to the teacher 
as early as possible. 

 1.4 School bus service is still available in the morning for coming to school.  
 1.5 The time would be changed if necessary and there will be a further notice about the new 

arranged time.   
 1.6 

 
1.7 
 

Please cut down the above timetable from this notice and stick the timetable on the page 
entitled “Timetable for Activity” in handbook (P.52-53) as a reminder. 
Due to the epidemic Covid-19, the activity will be suspended if the Education Bureau 
does not allow face-to-face teaching, and the commencement date of the class will be 
notified further. 


